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STOCKHOLMS IDROTTSNÄMND PROTOKOLL NR. 4/2015      § 43-61 
 

Tid: Tisdagen den 14 april  kl. 17.30 – 17:45 

Plats: Stora kollegiesalen, stadshuset 

 

Justerat : 2015-04-20 
 

 

Emilia Bjuggren Regina Kevius 

    

     

   

Ledamöter: 
Emilia Bjuggren (S) ordförande              Erik Odenlid  

Regina Kevius (M) vice ordförande              Nämndsekreterare 

Anders Lindell (MP) 

Leo Ahmed (V) 

Sophia Granswed (M) 

Bo Sundin (M) 

Daniele Fava (FP) 

Mikael Valier (KD) 

Ersättare: 
Joseph Zamani (S)  Tjänstgörande ersättare (S) 

Emil Johansson (S)  Tjänstgörande ersättare (S) 

Mariana Moreira Duarte (MP) Tjänstgörande ersättare (MP) 

Mia Ternlund (V) 

Billy Östh (M) 

Andreas Berglöf (M) 

Birgitta Persson (M) 

Mathias Mellgren (C)  

Personalrepresentanter: 
Linda Runcrantz (Kommunal)  

Loa Bienen (Vision)  

Elvy Löfvenberg (SACO) 

Tjänstemän: 
Kersti Ruthström tf. förvaltningschef, Carina Braun avdelningschef, Robert Sköld 

avdelningschef, Susanne Olsson enhetschef, Sophie Dahlberg utredare, Erik Odenlid nämnd-

sekreterare och Lennart Öström administratör  

Arbetsmarknads och idrottsroteln 
Erik Hallonsten Wikström borgarrådssekreterare 

Förhinder  
Anders Österberg (S) 

Josefin Salminen (S) 

Jenny Schöldin (S) 

Alexandra Sjölin Falk (MP) 

Richard Bengtsson (FP) 
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§ 51 
Enkel idrottshall på Hjulsta bollplan utgår och ersätts av en ny hall 
på annan plats på Järva 
Dnr. 08.02.01/353/2015 
 
BESLUT 
Idrottsnämnden beslutar följande:  
 

1. Idrottsnämnden godkänner att den tidigare beslutade enkla idrottshallen på Hjulsta 

bollplan utgår. 

2. Idrottsförvaltningen får i uppdrag att återkomma med förslag på ny placering av en 

motsvarande hall på annan plats på Järva.  

 

 

 

ÄRENDET 
 
Fastighetskontoret och idrottsförvaltningen föreslår att projektet uppförande av en enkel 

fullstor idrottshall på Hjulsta bollplan upphävs, bland annat på grund av dåliga 

markförhållanden, och ersätts av en motsvarande hall på annan plats på Järva.  

 

 
 

Förvaltningens förslag till beslut  
 

Se under rubriken BESLUT. 

 

Framlagda förslag till beslut 
Emilia Bjuggren (S) yrkar bifall till förvaltningens förslag till beslut. 

 

Beslutsgång 
Idrottsnämnden beslutar enligt förvaltningens förslag till beslut. 

 

Särskilt uttalande 

Emilia Bjuggren m.fl. (S), Anders Lindell m.fl. (MP), Leo Ahmed (V) lämnar särskilt 

uttalande enligt följande: I Stockholm ska alla barn och unga, oavsett var i staden man bor och 

oberoende av storleken på föräldrarnas plånbok, ges möjlighet att röra på sig och 

föreningslivet i staden ska kunna växa. Så är det inte idag. I Rinkeby-Kista är bara 43 % av 

barnen i mellanstadieåldern med i en idrottsförening, jämfört med 65 % som är snittet i hela 

staden. Bland tjejer är det bara 27 %. Med denna bakgrund har Stockholms 

kommunfullmäktige gemensamt beslutat om att särskilt lyfta fram bland annat flickor 7–20 år 

med utländsk bakgrund och barn och ungdomar 7–20 år med lägre socioekonomisk bakgrund 

än genomsnittet i stadens idrottspolitiska program. 

 

 



Protokollsutdrag IdN sammanträde 2015-04-14 

Sida 3 av 3 

 

Den nya majoriteten kommer nu att kraftsamla för att få fler, framförallt tjejer, i Järva att 

idrotta och motionera. En del i det är att vi vid förra nämndmötet fattade beslut om att anställa 

en idrottskoordinator på Järva som ska samarbeta nära med lokalt föreningsliv och lokala 

aktörer för att främja idrottsföreningar och aktivitet. Därför är det viktigt att skyndsamt hitta 

en ny placering för en hall på Järva. Efterfrågan på framförallt spontanidrottstider är stor i 

området och en fullstor hall skulle ytterligare förbättra förutsättningen att få fler barn och 

unga i området aktiva.  

 

Behoven av nya idrottsytor i hela staden är skriande och vi vill att investeringsbudgeten för 

idrottsanläggningar används till just detta och inte i allt för stor utsträckning går till saneringar 

och andra markkostnader, därmed är det klokt att hitta en annan placering för hallen än den 

tidigare föreslagna. Det är dock mycket viktigt att det nu blir högsta prioritet att hitta en ny 

placering och vi ser fram emot att snart få ta ställning till ett nytt förslag till inriktnings- och 

genomförandebeslut. 

 

Regina Kevius m.fl. (M), Daniele Fava (FP) samt Mikael Valier (KD) lämnar särskilt 

uttalande enligt följande: Det är glädjande att den nya majoriteten landat i slutsatsen att flytta 

den aktuella hallen till följd av allt för dyra markkostnader. För oss är det viktigt att 

skattebetalarnas pengar används på ett effektivt sätt och då måste vi ibland våga ompröva en 

lokalisering om det visar sig att markkostnaderna blir för höga.  

 

Däremot är det ingen nyhet att markkostnaderna blev betydligt mycket dyrare än vad vi från 

början hade räknat med och vi är förvånade över att majoriteten inte agerat i frågan tidigare. 

Passiviteten i frågan har nu resulterat i drygt ett halvårs försening vilket är tråkigt, inte minst 

för alla de idrottsföreningar som påtalar det stora behovet av nya fullstora hallar. Bristen är 

särskilt påtaglig i västerort och där blir förseningen av hallen extra påtaglig. Vi vill uppmana 

den majoriteten och förvaltningen att vara kreativa när det gäller bygglov och planprocessen 

för att inte fördröja hallarna ytterligare, ett förslag är att arbeta på samma sätt som man gjort 

med t ex den nya hallen i Gröndal. 

 

Ersättaryttrande  

Mathias Mellgren (C) anmäler följande ersättaryttrande:  

Om jag hade haft rösträtt så hade jag anslutit mig till Moderaternas, Folkpartiet liberalernas 

och Kristdemokraternas särskilda uttalande. 

 

 

 

 

 

 

 

I Tjänsten  Erik Odenlid 

  Nämndsekreterare 

 
 

 


